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Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska

i Rolnictwa, które sie odbylo w dniu 12 maja 2008 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad. 1.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz. 12.10 otworzyl

posiedzenie Komisji i stwierdzil, ze zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu uczestniczy 10

radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii. Lista

obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.2.

Czlonkowie Komisji w glosowaniu - 10 glosami "za" , bez glosów przeCIW

i wstrzymujacych sie zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska

i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Informacja o dzialalnosci jednostki OSP w Woli Zaradzynskiej.

4. Informacja o dzialalnosci Rewiru Policji w Ksawerowie (stan bezpieczenstwa) .

5. Sprawy rózne i wniesione. ,
6. Zamkniecie posiedzenia Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska

i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.

Prezes Ochotniczej Strazy Pozarnej w Woli Zaradzynskiej -Jan Wawrzko -przedstawil

nastepujaca informacje:

Ochotnicza Straz Pozarna w Woli Zaradzynskiej liczy 42 czlonków, w tym 33, czynnych 29,

aktywnych -9 wspierajacych.

OSP w Woli Zaradzynskiej ma 14 czlonków ubezpieczonych ( z badaniami lekarskimi)

bioracych udzial we wszystkich zdarzeniach typu :pozary a takze wichury, wypadki drogowe

i losowe. Jednostka brala udzial w 8 pozarach, 7 wycinkach drzew po wichurach.

Wycinki drzew i inne, wypadki drogowe, pompowanie wody - w sumie 19 razy byly wyjazdy

alarmowe, w tym w 3 miejsca w Gminie Pabianice.

Przy jednostce jest druzyna mlodziezowa, która brala udzial w konkursie "Mlodziez

Zapobiega Pozarom". Dla druzyny mlodziezowej organizowany jest obóz szkoleniowo-
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wypoczynkowy w Dabkach nad morzem i tam odbywaja sie konkursy i zawody, w których

nasza mlodziez zajmuje I i II miejsca.

Jednostka posiada dwa samochody bojowe:

1)samochód STAR pozarniczy sredni, posiada beczke 2 500 litrów wody, wyposazony

w motopompy, weze ssawne i tloczne;

2) samochód lekki typ LUBLIN przygotowany do wypadków drogowych, agregat

pradotwórczy do oswietlenia, sprzet medyczny do ratownictwa, deska usztywniajaca, pila do

drzewa spa1inowa,motopompa typ Niagara plywaj aca.

ZaQ.otrzebowanie:

Wnioskujemy o zwiekszenie budzetu w przyszlym roku na remont samochodu STAR,

wymiane opon, poniewaz obecne maja 20 lat i groza peknieciem oraz o zakup nowego

samochodu sredniego, poniewaz obecny majuz 20 lat i staje sie zawodny.

Dyskusja:

Wiceprzewodniczacy Rady - Piotr Kuznicki zapytal, do czego jednostke obliguje wpis do

Rejestru Krajowego-Systemu Ratowniczo-Gasniczego?

Prezes OSP w Woli Zaradzynskiej -Jan Wawrzko -odpowiedzial, ze zgodnie z tym

rejestrem jednostka jest na kazde wezwanie. Mamy czasami problemy, poniewaz jestesmy

ochotnikami i w godzinach 15-16 sa problemy z kadra, poniewaz wiekszosc z nas pracuje

zawodowo.
~

Radny Bogumil Niewiadomy dodal, ze ochotnicy odbyli specjalistyczne szkolenia i maja

uprawnienia do brania udzialu wakacjach ratowniczo-gasniczych.

Pan radny powiedzial, ze na zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Strazy Pozarnej padl taki

wniosek, aby przy OSP zalozyc orkiestre deta. Mam nadzieje, ze uda nam sie w Gminie

zorganizowac takie srodki i podjac dzialania.

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze Gmina czeka na srodki w ramach

programu unIJnego.

Przewodniczaca Komisji Samorzadowo-Spolecznej - Helena Rusak nawiazujac do

wypowiedzi radnego Bogumila Niewiadomego powiedziala, ze w 2007 roku podczas takiego

samego spotkania zwracala uwage, zeby druzyna mlodziezowa dzialajaca przy OSP

rozszerzyla swoja dzialalnosc o szkoly w Ksawerowie. Na pewno byliby chetni tylko trzeba

ten temat rozpropagowac.

Wójt Gminy Maria Kopczewska stwierdzila, ze nie ma zainteresowania podjeciem takiej

wspólpracy przez grona pedagogiczne ze szkól w Ksawerowie.
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Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki powiedzial, ze w dobie dzisiejszych czasów jest

to dobra inicjatywa, aby wypelnic mlodziezy czas wolny.

Soltys Kazimierz Ludziejewski odnosnie wniosku o zakup przez OSP nowego samochodu

zapytal czy byl zlozony wniosek?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze aby zlozyc taki wniosek Gmina musi

miec udzial srodków wlasnych, a taka mozliwosc moze zaistniec dopiero w 2009 roku.

Soltys Kazimierz Ludziejewski zapytal czy strazacy moga sprawdzac teren posesji razem

z policja?

Prezes OSP w Woli Zaradzynskiej -Jan Wawrzko odpowiedzial, ze takie kompetencje ma

Straz Miej ska.

Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Ksawerowie- Dariusz Koch powiedzial, ze mozliwe

sa takie kontrole zgodnie z kodeksem wykroczen oraz przepisami p.poz.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak podsumowujac ten punkt stwierdzil, ze OSP jest

bardzo potrzebna i swoje obowiazki wykonuje sumiennie.

Podsumowujac przebieg Komisji Przewodniczacy przedstawil nastepujace wnioski:

1) Wystapic z pismem w sprawie pozyskania srodków finansowych na utworzenie

w Gminie Ksawerów "Gminnej Orkiestry Detej przy Ochotniczej Strazy Pozarnej".

2) W przyszlosci wykonac wspólna kontrole nieruchomosci z udzialem strazy

i policji.

Za przyjeciem wniosków glosowalo 10 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych me

stwierdzono.

Ad.4.

Dariusz Koch -Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Ksawerowie przedstawil

Sprawozdanie za 2007 rok.

Rewir Dzielnicowych Ksawerów z siedziba w Zdzarach przy ul. Kosciuszki 3h, który

obejmuje swym dzialaniem rejon Gminy Ksawerów z 7668 mieszkancami obslugiwany jest

przez trzech dzielnicowych:

- ml. ASP. Marcin Pach - wschodnia czesc gminy z miejscowosciami Ksawerów, Kolonia

Wola Zaradzynska,Wola Zaradzynska,Zdzary oraz Nowa Gadka;

-sierz. Sylwester Bartlomiejczyk - obsluguje centralna czesc Ksawerowa,

-sLposL Piotr Bekier - zachodnia czesc gminy z miejscowosciami Ksawerów oraz Widzew;

( etat refundowany przez Urzad Gminy Ksawerów).
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Pomieszczenia zajmowane przez Rewir uzyczane sa nieodplatnie przez Urzad Gminy

Ksawerów, który równiez zadeklarowal dofinansowanie zakupu nowego radiowozu dla

potrzeb Rewiru w 2008 roku oraz modernizacje i wyremontowanie pomieszczen Rewiru.

Dzielnicowi w 2007 roku realizowali swoje zadania w oparciu o wytyczne nakreslone

Zarzadzeniem nr 15, Zarzadzeniem nr 528/07 Komendanta Glównego Policji dotyczacymi

pracy dzielnicowych oraz wykonywali wytyczne ze strategii pracy Komendy Powiatowej

Policji w Pabianicach.

W powyzszym okresie dzielnicowi wykonali nastepujace czynnosci:

1) patrolujac teren gminy przejechano lacznie 17886 km, tj: 1538 godzin

2) w obchodzie przepracowano -1316 godzin;

3) przy czynnosciach administracyjno -dochodzeniowych przepracowano -753 godziny;

4) przeprowadzono lacznie interwencji w tym domowych i w miejscach publicznych - 234;

5) wylegitymowano i pouczono osób- 432;

6) ukarano grzywna w postepowaniu mandatowym - 37 osób na sume 4600 zl.

7) sporzadzono wniosków o ukaranie przez Sad Grodzki - 6

8) sporzadzono wywiadów i ustalen dla jednostek policji oraz innych organów-798;

9) zatrzymano sprawców przestepstw i wykroczen - 27;

10) zatrzymano sprawców przestepstw i wykroczen na goracym uczynku - 3;

11) przeprowadzono spotkan w szkolach - 6.l
W 2007 roku dzielnicowi rewiru Ksawerów uzyskali 5 informacji, z których sporzadzono

meldunki informacyjne przekazane do innych wydzialów. Przeprowadzono 13 postepowan

przygotowawczych z kategorii przeciwko rodzinie, z czego 6 zakonczonych aktem oskarzenia

natomiast w 4 przypadkach sporzadzono odmowe wszczecia dochodzenia. Dzielnicowi

wykonali 199 czynnosci zleconych na rzecz innych jednostek oraz Prokuratur i Sadów takich

jak przesluchania swiadków, pobieranie materialów porównawczych oraz innych czynnosci

procesowych.

Przeprowadzono równiez 6 spotkan ze spoleczenstwem i lokalnym samorzadem oraz

wykonano szereg zabezpieczen imprez, uroczystosci, akcji tak jak na terenie Gminy

Ksawerów jak i miasta Pabianice takich jak Wybory do Sejmu, Senatu, uroczystosci

panstwowe i koscielne, imprezy o charakterze kulturalnym.

Zdarzenia drogowe na terenie Gminy Ksawerów:

Ogólem - 92, z tego: Kolonia Wola Zaradzynska - 10, Ksawerów -72.

Liczba wypadków-5,

Liczba rannych: 6
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Liczba zabitych- 1,

Liczba kolizji - Ksawerowa-65, Kolonia Wola Zaradzynska -10, ul.Lódzka-41.

Dyskusja:

Radny Stefan Jedraszek zapytal czy istnieje mozliwosc zwiekszenia czestotliwosci patroli

policyjnych w godzinach rannych 8-9 przy szkolach na ul. Zachodniej a takze, jaka czesto

patrolowane sa miej sca spotkan mlodziezy takie jak: Park i lasek, teren GS na ul. Handlowej?

Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Ksawerowie -Dariusz Koch -odpowiedzial, ze na ul.

Zachodniej przeprowadzona zostala akcja karania osób parkujacych w miejscach zakazanych.

Caly czas prowadzona jest kontrola terenów m.in. starej kotlowni, lasku za kotlownia oraz

terenu Widzewa. Mamy takze zamiar postawienia wideorejstru samochodów na ul.

Wschodniej i Zachodniej.

Przewodniczaca Komisji Samorzadowo-Spolecznej Helena Rusak powiedziala, ze

mieszkancy zglaszaja, ze w terenie rzadko widac samochód policyjny.

Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Ksawerowie -Dariusz Koch powiedzial, ze

dzielnicowi pracuja na dwie zmiany w godzinach: 8-16 i 13-21. Pod nasza nieobecnosc

wszelkie zdarzenia nalezy zglaszac na numer: 997 i nastepnie ten sygnal zostanie nam

przekazany.

Soltys Kazimierz Ludziejewski zwrócil sie z wnioskiem o ustawienie 2 razy w tygodniu

fotoradaru na ul. Wschodniej. Ponadto poruszyl problem parkowania na ul. Wolskiej.,
Kierowcy parkujacy na tej ulicy utrudniaja przejscie pieszym i w tym celu powinien byc

ustawiony znak mówiacy o tym, jak nalezy parkowac. Zdarzyly sie sytuacje, ze kierowcy

zaplacili mandaty.

Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Ksawerowie -Dariusz Koch odpowiedzial, ze co roku

odbywa sie przeglad dróg i ta uwaga zostanie zgloszona.

Radna Barbara Wódka powiedziala, ze dzielnicowi w Ksawerowie mieli od mieszkanców

zgloszenie, iz na terenie Gminy pojawila sie niewiarygodna spólka kominiarska i pytali czy

jest legalnie zarejestrowana? Jest prosba, aby w przyszlosci w przypadku nielegalnych firm

umiescic taka informacje w widocznym miejscu w komisariacie.

Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Ksawerowie -Dariusz Koch stwierdzil, ze byla taka

sytuacja w Widzewie i w Ksawerowie. Sprawdzilismy, ze byla to legalna firma. Jezeli bedzie

taka potrzeba, to w przyszlosci sprawdzimy numery zezwolenia. Jest prosba do panstwa

sohysów o zglaszanie takich sygnalów.
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Wójt Gminy -Maria Kopczewska dodala, ze spólka podszywala sie pod nasz urzad

a zgodnie z przepisami obowiazkiem kazdego mieszkanca jest zrobienie przegladu

kominiarskiego na wlasny koszt.

Wiceprzewodniczacy Rady -Piotr Kuznicki zapytal, kto sprawdza takie przeglady?

Wójt Gminy -Maria Kopczewska odpowiedziala, ze zgodnie z prawem budowlanym jest to

kompetencja Nadzoru budowlanego.

Radny -Arkadiusz Bielecki (dyrektor ZSRCKU w Widzewie) powiedzial, ze bardzo chwali

prace Rewiru Dzielnicowych w Ksawerowie i poprosil o ustawienie fotoradaru przy szkole

w Widzewie.

Radny Stefan Jedraszek zwrócil sie z prosba o zainstalowanie progów zwalniajacych przy

szkole na ul. Zachodniej. Ostatnio taki wniosek zostal zlozony na sesji.

Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Ksawerowie -Dariusz Koch odpowiedzial, ze musza

byc konkretne ustalenia.

Wójt Gminy Maria Kopczewska uzupelnila, ze mieszkancy niektórych ulic zadaja

ekspertyzy czy w zwiazku z zainstalowaniem progów nie popekaja im domy itp.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze temat zostal wyczerpany,

z przedstawionego sprawozdania wynika, iz Rewir w Ksawerowie dziala bardzo dobrze.

Podsumowujac ten punkt Przewodniczacy przedstawil nastepujacy wniosek.

1) Zwiekszyc nadzór i kontrole w zakresie bezpieczenstwa w rejonie uLZachodniej,
w okolicy Gimnazjum i Szkoly Podstawowej ( teren starej kotlowni),a takze ulic:
Wschodnia, Wolska, Szkolna oraz teren parku przy "Palacyku".

Za przyjeciem wniosków glosowalo 10 radnych, glosów przeCIW
i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.5.

W sprawach róznych Przewodniczacy Hneryk Nowak odczytal nastepujace zaproszenie:

"Gimnazjum w Ksawerowie zaprasza Panie i Panów Radnych Gminy Ksawerów na przeglad

dorobku szkolnego kola teatralnego. Uroczystosc odbedzie sie dnia 16 maja 2008 r. o godz.

17.00. w Gimnazjum w Ksawerowie."

Ad.6.

Przewodniczacy Komisji o godz.15.10. zamknal posiedzenie Komisji Gospodarki, Ochrony

Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

INSPEK~CDIwonaKu~~~

Obradom posiedzenia
Komisji Gospodarki, Ochrony

Srodowiska i Rolnictwa

przewodniczyl

PRZEWODNICZACY KOMISJI
GOSPODARKI. OCHRONY SRODOWISKA iROlNICTWA

Rady Gir\,>( ~a1rrówHeid-yk ~ow~
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